
Věc: Zřízení výboru pro dopravu ZMČ Praha 20 

Důvodová zpráva 

Doprava je nejpalčivějším problémem Horních Počernic. 

Výbor by byl pro zastupitele partnerem pro hledání dopravní problematiky.  

Zabýval by se dopravní infrastrukturou a jejím rozvojem. 

Komunikoval by s institucemi MD, TSK, ŘSD, odbor dopravy MHMP. 

Výbor by mohl nahradit komisi dopravy, která je čistě poradním orgánem rady a nemá statut pro 

jednání např. s ŘSD.  

Každé volební uskupení by ve výboru mělo svého zástupce, který by své kolegy informoval a jednání 

by tak probíhala v zastoupení napříč politickým spektrem. 


